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RĒZEKNES NOVADA DOME 

TAUTSAIMNIECĪBAS ATTĪSTĪBAS 

JAUTĀJUMU KOMITEJA 
REĢ.NR.90009112679 

Atbrīvošanas aleja 95A, Rēzekne, LV – 4601, 

Tel. 646 22238; 646 22231, Fax. 646 25935, 

e–pasts: info@rezeknesnovads.lv 

Informācija internetā: http://www.rezeknesnovads.lv 

 
 SĒDES PROTOKOLS 

 Rēzeknē 
 
2023.gada 14.septembrī                                                                                                     Nr. 17 
 
Sēdes veids - atklāta 
Sēde sasaukta plkst. 09:10 
Sēde atklāta plkst. 09:13 
 
Sēdi vada: komitejas priekšsēdētājs Georgijs Jevsikovs  
 
Sēdi protokolē: sēžu sekretārs - protokolists Natālija Zvīdriņa 
 
Sēdē piedalās: 

 komitejas locekļi: Deputāts Gunārs Smeilis, Deputāts Guntra Kuzmina-Jukna, Deputāts 
Zigfrīds Lukaševičs, Deputāts Rita Tērauda, Deputāts Guna Zenčenko, Deputāts Guntis 
Rasims, Deputāts Aija Kiserovska, 

 deputāti: Domes priekšsēdētāja vietniece Ērika Teirumnieka, Deputāts Vasīlijs 
Arbidāns, Deputāts Vilis Deksnis, Deputāts Jānis Freibergs, Deputāts Felicija 
Leščinska, Deputāts Staņislavs Šķesters, Deputāts Inta Brence, Deputāts Guna Popova. 

 
Nepiedalās: 

 Deputāts Gunārs Smeilis - darba kārtības 8.jautājuma izskatīšanā un lēmuma 
pieņemšanā. 

 
Uzaicinātie: 

 SIA ''ATITA'' valdes locekle Tatjana Šeļesta- Kalnača (4.§), SIA "Utilizācijas serviss" 
valdes loceklis Gatis Vorošens (5.§). 

 
Darba kārtībā: 
 
1. Par Rēzeknes novada pašvaldības 2023. gada 21. septembra saistošo noteikumu Nr.11 

„Grozījumi Rēzeknes novada pašvaldības 2023.gada 6.aprīļa saistošajos noteikumos Nr.2 
„Par Rēzeknes novada pašvaldības budžetu 2023.gadam”” izdošanu. 

2. Par Rēzeknes novada pašvaldības 2023.gada 21.septembra noteikumu Nr.18 „Publisko 
ūdeņu iznomāšanas un nomas tiesību piešķiršanas kārtība Rēzeknes novada pašvaldībā” 
izdošanu. 

3. Par atteikumu saskaņot Greivuļu HES ūdenskrātuves ekspluatācijas (apsaimniekošanas) 
noteikumus. 
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4. Par uzņēmuma SIA “ATITA” plānotās darbības akceptēšanu un atbilstību teritorijas 
plānojumam. 

5. Par uzņēmuma SIA “Utilizācijas serviss” plānotās darbības akceptēšanu un atbilstību 
teritorijas plānojumam. 

6. Par rezerves zemes fondā ieskaitīto zemes vienību ar kadastra apzīmējumiem 7854 005 
0122, 7854 005 0123 reģistrēšanu zemesgrāmatā uz pašvaldības vārda Gaigalavas 
pagastā. 

7. Par starpgabala statusa noteikšanu zemes vienībai ar kadastra apzīmējumu 7862 005 0255 
Kaunatas pagastā. 

8. Par starpgabala statusa noteikšanu zemes vienībām ar kadastra apzīmējumiem 7870 002 
0059, 7870 001 0182 Maltas pagastā. 

9. Par pašvaldībai piekritīgo zemes vienību ar kadastra apzīmējumiem 7842 004 0494, 7842 
004 0232 apvienošanu Audriņu pagastā. 

10. Par pašvaldībai piekritīgo zemes vienību ar kadastra apzīmējumiem 7872 007 0114 un 
7872 007 0116 apvienošanu Mākoņkalna pagastā. 

11. Par pašvaldībai piekritīgās zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 7842 004 0281 sadali 
Audriņu pagastā. 

12. Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 7888 006 **** sadali Silmalas pagastā. 

13. Par ceļa servitūta nodibināšanu pašvaldībai piekritīgajā zemes vienībā ar kadastra 
apzīmējumu 7856 006 **** par labu A.V. piederošajam īpašumam ar kadastra Nr. 7856 
006 **** Griškānu pagastā. 

14. Par P.P. mantojamās zemes precizēšanu Ozolaines pagastā. 

15. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajiem īpašumiem “(..)”, "(..)", “(..)” 
Bērzgales pagastā. 

16. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam ar kadastra Nr.7856 
001 **** Griškānu pagastā. 

17. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam “(..)”, Ilzeskalna 
pagastā. 

18. Par grozījumiem Rēzeknes novada domes 2011.gada 21.jūlija lēmumā “Par zemes 
lietošanas tiesību izbeigšanu Nekustamā īpašuma valsts kadastra informācijas sistēmā 
reģistrētām lietošanā esošām zemes vienībām Dricānu pagastā”. 

19. Par grozījumiem Rēzeknes novada domes 2009.gada 29.decembra lēmuma „Par 
Rēzeknes novada pašvaldībai piekrītošajām apbūvētām un neapbūvētām zemes vienībām, 
valstij piekritīgajām apbūvētajām un neapbūvētajām zemes vienībām un zemes 
izmantošanu zemes reformas pabeigšanai” pielikuma sarakstā Nr.14 Maltas pagastā”. 

20. Par grozījumiem Ozolaines pagasta padomes 2007.gada 17. janvāra lēmumā „Par zemes 
pastāvīgā lietotāja pastāvīgas lietošanas tiesību izbeigšanas”. 

21. Par Kaunatas apvienības pārvaldes nekustamā īpašuma atsavināšanas rezultātā iegūto 
līdzekļu izmantošanu. 

22. Par Viļānu apvienības pārvaldes atsavināšanas rezultātā iegūto līdzekļu izmantošanu. 
 

1.§ 
Par Rēzeknes novada pašvaldības 2023. gada 21. septembra saistošo noteikumu Nr.11 
„Grozījumi Rēzeknes novada pašvaldības 2023.gada 6.aprīļa saistošajos noteikumos 

Nr.2 „Par Rēzeknes novada pašvaldības budžetu 2023.gadam”” izdošanu 
Ziņo Austris Seržants: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 

sēdē par Rēzeknes novada pašvaldības 2023. gada 21. septembra 
saistošo noteikumu Nr.11 „Grozījumi Rēzeknes novada pašvaldības 
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2023.gada 6.aprīļa saistošajos noteikumos Nr.2 „Par Rēzeknes novada 
pašvaldības budžetu 2023.gadam”” izdošanu. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
Rēzeknes novada pašvaldības 2023. gada 21. septembra 
saistošo noteikumu Nr.11 „Grozījumi Rēzeknes novada 
pašvaldības 2023.gada 6.aprīļa saistošajos noteikumos Nr.2 
„Par Rēzeknes novada pašvaldības budžetu 2023.gadam”” 
izdošanu". 

 
2.§ 

Par Rēzeknes novada pašvaldības 2023.gada 21.septembra noteikumu Nr.18 „Publisko 
ūdeņu iznomāšanas un nomas tiesību piešķiršanas kārtība Rēzeknes novada pašvaldībā” 

izdošanu 
Ziņo Juris Zvīdriņš: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 

sēdē par Rēzeknes novada pašvaldības 2023.gada 21.septembra 
noteikumu Nr.18 „Publisko ūdeņu iznomāšanas un nomas tiesību 
piešķiršanas kārtība Rēzeknes novada pašvaldībā” izdošanu. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Cik saprotams, izsoļu programmā izmaiņu nebūs. Izmaiņas 
noteikumos saistās ar to, lai caurspīdīgi varētu redzēt, kur tiks virzīti 
visi iegūtie līdzekļi? 

Izsaka viedokli Juris 
Zvīdriņš: 

Jā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
Rēzeknes novada pašvaldības 2023.gada 21.septembra 
noteikumu Nr.18 „Publisko ūdeņu iznomāšanas un nomas 
tiesību piešķiršanas kārtība Rēzeknes novada pašvaldībā” 
izdošanu". 

 
3.§ 

Par atteikumu saskaņot Greivuļu HES ūdenskrātuves ekspluatācijas 
(apsaimniekošanas) noteikumus 
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Ziņo Juris Zvīdriņš: Izskatot SIA “Nagļu HES” 2023.gada 31.jūlija iesniegumu, lūdzu 
virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par 
atteikumu saskaņot Greivuļu HES ūdenskrātuves ekspluatācijas 
(apsaimniekošanas) noteikumus. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Vai šo jautājumu vispirms nevajadzētu izskatīt Valsts vides 
dienestam? Kāpēc attiecīgais uzņēmums griežas pie mums? Sanāk 
divpusīga situācija - ja Rēzeknes novada pašvaldība arī atbalsta šos 
noteikumus, tad tālāk nekas neaizies. 

Izsaka viedokli Juris 
Zvīdriņš: 

Jā. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Kam tad tas ir domāts? Vai nevar atzīmēt, ka šo objektu nav iespējams 
realizēt? 

Izsaka viedokli Juris 
Zvīdriņš: 

Kamēr nemainīsies likumdošana, tikmēr tas nav iespējams. 
Izskatīšanas procesā sazinājos ar Valsts vides dienestu. Viņu atbilde 
bija, ka saskaņots nekas netiks. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Kā ir ar ūdenstilpēm ar biotopiem, vai vispirms nevajadzētu vērsties 
Valsts vides dienestā? 

Izsaka viedokli Juris 
Zvīdriņš: 

Ministru kabineta noteikumos par ekspluatācijas noteikumiem ir 
noteikts, ka Vides dienests ir pēdējā instance, kurā griežas pēc visu 
pārējo saskaņojumu saņemšanas. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Skatoties no hidroloģiskā režīma, ūdens līmeņa pacelšana neko 
neapdraud. Šis HES darbojas? 

Izsaka viedokli Juris 
Zvīdriņš: 

Tagad, nē. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Īpašnieks var pieprasīt un izstrādāt tehniskos noteikumus. Jautājums ir 
par īpašuma attiecībām. Vai viss pieder īpašniekam? 

Izsaka viedokli Juris 
Zvīdriņš: 

Īpašniekam pieder tikai HES. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Sākumā būtu jātiek skaidrībā, kam pieder pārējie īpašumi, kur atrodas 
inženiertehniskās būves, tad šos noteikumus varētu izskatīt (izsaka 
viedokli). 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Mums ir jāpieņem lēmums, tajā pat laikā ir zināms citu instanču 
lēmums. Ir skaidrs, ka Valsts vides dienests ir pret (izsaka viedokli) 

Izsaka viedokli Juris 
Zvīdriņš: 

Pirmkārt, gatavojot personai nelabvēlīgu lēmumu, tas tiek personai 
paziņots un jautāts viņa viedoklis par paredzamo lēmumu. Šajā 
gadījumā no personas atbilde netika saņemta. Otrkārt, argumenti par 
to, ka ūdens palielināšana neietekmē ne biotopus, ne zivju resursus, jau 
ir bijuši. Šo jautājumu ir izskatījušas visas augstākās instances, tai 
skaitā arī Augstākā tiesa, un atbilde bija viennozīmīga - nav svarīgi, 
vai šobrīd tas ietekmē vai neietekmē. Kamēr šī upe ir Ministru kabineta 
pielikumos, jautājums pēc būtības netiek skatīts. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 
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"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
atteikumu saskaņot Greivuļu HES ūdenskrātuves 
ekspluatācijas (apsaimniekošanas) noteikumus". 

 
4.§ 

Par uzņēmuma SIA “ATITA” plānotās darbības akceptēšanu un atbilstību teritorijas 
plānojumam 

Ziņo Ruta Sidorova: Izskatot SIA “ATITA” 2023. gada 25. augusta iesniegumu, lūdzu virzīt 
sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par 
uzņēmuma SIA “ATITA” plānotās darbības akceptēšanu un atbilstību 
teritorijas plānojumam. 

Izsaka viedokli 
Tatjana Šeļesta- 
Kalnača: 

Mēs plānojam atvērt metāllūžņu savākšanas punktu, kur apjoms 
nepārsniegs 30 tonnas. Metāllūžņi tiks glabāti konteineros ar vākiem. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Kā būs ar automašīnu riepām? 

Izsaka viedokli 
Tatjana Šeļesta- 
Kalnača: 

Mēs nodarbosimies tikai ar metāllūžņiem. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Un kā ar akumulatoriem? 

Izsaka viedokli 
Tatjana Šeļesta- 
Kalnača: 

Nekādus bīstamos atkritumus uzglabāt nav paredzams. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Kāds būs uzglabāšanas placis - asfaltēts vai betonēts? 

Izsaka viedokli 
Tatjana Šeļesta- 
Kalnača: 

Placis būs asfaltēts un ar apgaismojumu. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Vai būs jaunas darba vietas? 

Izsaka viedokli 
Tatjana Šeļesta- 
Kalnača: 

Jā. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Cik darba vietas ir plānotas? 

Izsaka viedokli 
Tatjana Šeļesta- 
Kalnača: 

Pagaidām viena. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Jūs esat jauns uzņēmums vai jau ar pieredzi? 

Izsaka viedokli 
Tatjana Šeļesta- 
Kalnača: 

Jā, pieredze jau ir? 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Citās pilsētās jūs arī strādājāt? 
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Izsaka viedokli 
Tatjana Šeļesta- 
Kalnača: 

Jā, Kārsavā, Ludzā, arī Rēzeknē. 

Izsaka viedokli 
Gunārs Smeilis: 

Te ir minēti arī automašīnu vraki, kas nesatur šķidrumus un citus 
bīstamus komponentus. 

Izsaka viedokli 
Tatjana Šeļesta- 
Kalnača: 

Tā ir domātas izjauktas virsbūves bez akumulatoriem, šķidrumiem, 
motoreļļām u.c. bīstamiem atkritumiem. 

Izsaka viedokli 
Gunārs Smeilis: 

Bet daudz virsbūvju konteinerā ievietot nevarēs. 

Izsaka viedokli 
Tatjana Šeļesta- 
Kalnača: 

Virsbūves būs sagrieztas pa daļām. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Kas virsbūves griezīs? 

Izsaka viedokli 
Tatjana Šeļesta- 
Kalnača: 

Pats klients nodos jau sagrieztu virsbūvi. 

Izsaka viedokli 
Gunārs Smeilis: 

Jūs ņemsiet mašīnas no uzskaites? 

Izsaka viedokli 
Tatjana Šeļesta- 
Kalnača: 

Nē, mēs ar to nenodarbosimies. Ja taisa mašīnas utilizāciju, tad ir 
nepieciešama B kategorija. Ar atļauju tikai nepietiek. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Vai ir plānots turpmāk arī attīstīties? 

Izsaka viedokli 
Tatjana Šeļesta- 
Kalnača: 

Pagaidām strādājam vienā virzienā, bet ir plāni iegūt B kategoriju un 
utilizēt arī bīstamos atkritumus. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

(atbalsta uzņēmuma SIA ATITA plānotās darbības koncepciju) 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
uzņēmuma SIA “ATITA” plānotās darbības akceptēšanu un 
atbilstību teritorijas plānojumam". 

 
5.§ 

Par uzņēmuma SIA “Utilizācijas serviss” plānotās darbības akceptēšanu un atbilstību 
teritorijas plānojumam 

Ziņo Ruta Sidorova: Izskatot SIA “Utilizācijas serviss” 2023.gada 23.augusta iesniegumu, 
lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 
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sēdē par uzņēmuma SIA “Utilizācijas serviss” plānotās darbības 
akceptēšanu un atbilstību teritorijas plānojumam. 

Izsaka viedokli Gatis 
Vorošens: 

Nodarbojamies ar metāllūžņiem, atkritumiem, krāsainajiem metāliem. 
No klientiem sākās pieprasījums par melno metālu nodošanu. Licence 
ļauj pieņemt šādus metālus, bet, atbraucot zemniekam ar traktoru, nav 
iespējas nosvērt visu uzreiz, tikai pa daļām, kraujot uz mazajiem 
svariem. Tāpēc plānojam iegādāties lielos svarus līdz 60 tonnām. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Tad jau ir ieguldījumi. 

Izsaka viedokli Gatis 
Vorošens: 

Šobrīd tur strādā trīs cilvēki, bet, ja viss attīstās, kā plānojam, tad būs 
jāpieņem vēl viens cilvēks. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Vai apjomi palielinās? 

Izsaka viedokli Gatis 
Vorošens: 

Jā. Arī konkurence ir parādījusies Rēzeknē. Izvēle ir klienta ziņā. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Darbība ir atbalstāma, tikai tai ir jābūt tīrai, vidi saudzējošai. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
uzņēmuma SIA “Utilizācijas serviss” plānotās darbības 
akceptēšanu un atbilstību teritorijas plānojumam". 

 
6.§ 

Par rezerves zemes fondā ieskaitīto zemes vienību ar kadastra apzīmējumiem 7854 005 
0122, 7854 005 0123 reģistrēšanu zemesgrāmatā uz pašvaldības vārda Gaigalavas 

pagastā 
Ziņo Marta Vizule: Izskatot Dricānu apvienības pārvaldes iesniegumu, lūdzu virzīt 

sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par 
rezerves zemes fondā ieskaitīto zemes vienību ar kadastra 
apzīmējumiem 7854 005 0122, 7854 005 0123 reģistrēšanu 
zemesgrāmatā uz pašvaldības vārda Gaigalavas pagastā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 
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Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
rezerves zemes fondā ieskaitīto zemes vienību ar kadastra 
apzīmējumiem 7854 005 0122, 7854 005 0123 reģistrēšanu 
zemesgrāmatā uz pašvaldības vārda Gaigalavas pagastā". 

 
7.§ 

Par starpgabala statusa noteikšanu zemes vienībai ar kadastra apzīmējumu 7862 005 
0255 Kaunatas pagastā 

Ziņo Marta Vizule: Izskatot Kaunatas apvienības pārvaldes 2023.gada 4.septembra 
iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par starpgabala statusa noteikšanu zemes vienībai 
ar kadastra apzīmējumu 7862 005 0255 Kaunatas pagastā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
starpgabala statusa noteikšanu zemes vienībai ar kadastra 
apzīmējumu 7862 005 0255 Kaunatas pagastā". 

 
8.§ 

Par starpgabala statusa noteikšanu zemes vienībām ar kadastra apzīmējumiem 7870 
002 0059, 7870 001 0182 Maltas pagastā 

Ziņo Marta Vizule: Izskatot Maltas apvienības pārvaldes 2023.gada 1.septembra 
iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par starpgabala statusa noteikšanu zemes vienībām 
ar kadastra apzīmējumiem 7870 002 0059, 7870 001 0182 Maltas 
pagastā. 

Izsaka viedokli Gunārs 
Smeilis: 

Jautājuma izskatīšanā un lēmuma pieņemšanā nepiedalos. 

Rēzeknes novada domes deputātam Gunāram Smeilim jautājuma izskatīšanā un 
lēmuma pieņemšanā nepiedaloties,  

balsojot: "par"  - 
7 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Rita Tērauda, 
Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - 1 (Gunārs Smeilis - Nepiedalās balsojumā) 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
starpgabala statusa noteikšanu zemes vienībām ar kadastra 
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apzīmējumiem 7870 002 0059, 7870 001 0182 Maltas 
pagastā". 

 
9.§ 

Par pašvaldībai piekritīgo zemes vienību ar kadastra apzīmējumiem 7842 004 0494, 
7842 004 0232 apvienošanu Audriņu pagastā 

Ziņo Marta Vizule: Izskatot Nautrēnu apvienības pārvaldes iesniegumu, lūdzu virzīt 
sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par 
pašvaldībai piekritīgo zemes vienību ar kadastra apzīmējumiem 7842 
004 0494, 7842 004 0232 apvienošanu Audriņu pagastā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
pašvaldībai piekritīgo zemes vienību ar kadastra 
apzīmējumiem 7842 004 0494, 7842 004 0232 apvienošanu 
Audriņu pagastā". 

 
10.§ 

Par pašvaldībai piekritīgo zemes vienību ar kadastra apzīmējumiem 7872 007 0114 un 
7872 007 0116 apvienošanu Mākoņkalna pagastā 

Ziņo Marta Vizule: Izskatot Kaunatas apvienības pārvaldes 2023.gada 4. septembra 
iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par pašvaldībai piekritīgo zemes vienību ar 
kadastra apzīmējumiem 7872 007 0114 un 7872 007 0116 apvienošanu 
Mākoņkalna pagastā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
pašvaldībai piekritīgo zemes vienību ar kadastra 
apzīmējumiem 7872 007 0114 un 7872 007 0116 
apvienošanu Mākoņkalna pagastā". 

 
11.§ 

Par pašvaldībai piekritīgās zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 7842 004 0281 
sadali Audriņu pagastā 
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Ziņo Marta Vizule: Izskatot Nautrēnu apvienības pārvaldes 2023.gada 24.augusta 
iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par pašvaldībai piekritīgās zemes vienības ar 
kadastra apzīmējumu 7842 004 0281 sadali Audriņu pagastā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
pašvaldībai piekritīgās zemes vienības ar kadastra 
apzīmējumu 7842 004 0281 sadali Audriņu pagastā". 

 
12.§ 

Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 7888 006 **** sadali Silmalas pagastā 
Ziņo Marta Vizule: Izskatot L.K. 2023.gada 28.jūlija iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto 

lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par zemes vienības 
ar kadastra apzīmējumu 7888 006 **** sadali Silmalas pagastā. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķestersa: 

Personas tagad atteicās un maksās par to? 

Izsaka viedokli Marta 
Vizule: 

Jā, anulējas iepriekš izgatavotais zemes robežu plāns un tagad personas 
maksās par abiem zemes robežu plāniem, ko pasūtīs mērniecības 
birojā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 7888 006 **** 
sadali Silmalas pagastā". 

 
13.§ 

Par ceļa servitūta nodibināšanu pašvaldībai piekritīgajā zemes vienībā ar kadastra 
apzīmējumu 7856 006 **** par labu A.V. piederošajam īpašumam ar kadastra Nr. 7856 

006 **** Griškānu pagastā 
Ziņo Marta Vizule: Izskatot A.V. 2023.gada 29.augusta iesniegumu, lūdzu virzīt 

sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par ceļa 
servitūta nodibināšanu pašvaldībai piekritīgajā zemes vienībā ar 
kadastra apzīmējumu 7856 006 **** par labu A.V. piederošajam 
īpašumam ar kadastra Nr. 7856 006 **** Griškānu pagastā. 
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Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par ceļa 
servitūta nodibināšanu pašvaldībai piekritīgajā zemes 
vienībā ar kadastra apzīmējumu 7856 006 **** par labu A.V. 
piederošajam īpašumam ar kadastra Nr. 7856 006 **** 
Griškānu pagastā". 

 
14.§ 

Par P.P. mantojamās zemes precizēšanu Ozolaines pagastā 
Ziņo Marta Vizule: Izskatot P.P. pilnvarotās personas S.P. 2023.gada 17.augusta 

iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par P.P. mantojamās zemes precizēšanu Ozolaines 
pagastā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par P.P. 
mantojamās zemes precizēšanu Ozolaines pagastā". 

 
15.§ 

Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajiem īpašumiem “(..)”, "(..)", 
“(..)” Bērzgales pagastā 

Ziņo Marta Vizule: Izskatot SIA ”LL Projekti” sertificēta zemes ierīcības darbu veicēja 
Jāņa Ozoliņa 2023.gada 24.augustā iesniegto zemes ierīcības projektu, 
lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 
sēdē par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajiem 
īpašumiem “(..)”, "(..)", “(..)” Bērzgales pagastā. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Kā tiek piešķirti sadalīto zemes vienību nosaukumi? 

Izsaka viedokli Marta 
Vizule: 

Zemes robežu pārkārtošanas rezultātā zemes vienības paliek vecajos 
īpašumos. Izveidojoties vienai jaunai zemes vienībai, tai nosaukums 
tika piešķirts "Meža (..)". Jaunajam nosaukumam ir jāatbilst Valsts 
valodas centra prasībām. Bija nosaukums "(..)", tad no šī nosaukuma 
atvasinām "Meža (..)". 
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Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajiem 
īpašumiem “(..)”, "(..)", “(..)” Bērzgales pagastā". 

 
16.§ 

Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam ar kadastra 
Nr.7856 001 **** Griškānu pagastā 

Ziņo Marta Vizule: Izskatot SIA ”Lauku mērnieks” zemes ierīcības inženieres Anetes 
Geduševas - Bērziņas 2023.gada 25.augusta iesniegumu, lūdzu virzīt 
sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par zemes 
ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam ar kadastra 
Nr.7856 001 **** Griškānu pagastā. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Minēta ūdens attīrīšanas iekārtu izveide. 

Izsaka viedokli Marta 
Vizule: 

Iepriekš sēdē tika runāts par zemes vienības sadales veikšanu, jo uz tās 
atrodas ūdens komplekss, kuru ēkas ir reģistrētas zemesgrāmatā. Bija 
liela zemes vienības platība, tāpēc tika veikta sadale. Pārējie zemes 
gabali tiks nodoti atsavināšanai. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam 
īpašumam ar kadastra Nr.7856 001 **** Griškānu pagastā". 

 
17.§ 

Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam “(..)”, Ilzeskalna 
pagastā 

Ziņo Marta Vizule: Izskatot SIA ”Latvijasmernieks.lv” sertificētas zemes ierīkotājas 
Kristīnes Mundas 2023.gada 23.augustā iesniegto zemes ierīcības 
projektu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā 
domes sēdē par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam 
īpašumam “(..)”, Ilzeskalna pagastā. 
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Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam 
īpašumam “(..)”, Ilzeskalna pagastā". 

 
18.§ 

Par grozījumiem Rēzeknes novada domes 2011.gada 21.jūlija lēmumā “Par zemes 
lietošanas tiesību izbeigšanu Nekustamā īpašuma valsts kadastra informācijas sistēmā 

reģistrētām lietošanā esošām zemes vienībām Dricānu pagastā” 
Ziņo Marta Vizule: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 

sēdē par grozījumiem Rēzeknes novada domes 2011.gada 21.jūlija 
lēmumā “Par zemes lietošanas tiesību izbeigšanu Nekustamā īpašuma 
valsts kadastra informācijas sistēmā reģistrētām lietošanā esošām 
zemes vienībām Dricānu pagastā”. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
grozījumiem Rēzeknes novada domes 2011.gada 21.jūlija 
lēmumā “Par zemes lietošanas tiesību izbeigšanu Nekustamā 
īpašuma valsts kadastra informācijas sistēmā reģistrētām 
lietošanā esošām zemes vienībām Dricānu pagastā”". 

 
19.§ 

Par grozījumiem Rēzeknes novada domes 2009.gada 29.decembra lēmuma „Par 
Rēzeknes novada pašvaldībai piekrītošajām apbūvētām un neapbūvētām zemes 

vienībām, valstij piekritīgajām apbūvētajām un neapbūvētajām zemes vienībām un 
zemes izmantošanu zemes reformas pabeigšanai” pielikuma sarakstā Nr.14 Maltas 

pagastā” 
Ziņo Marta Vizule: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 

sēdē par grozījumiem Rēzeknes novada domes 2009.gada 
29.decembra lēmuma „Par Rēzeknes novada pašvaldībai piekrītošajām 
apbūvētām un neapbūvētām zemes vienībām, valstij piekritīgajām 
apbūvētajām un neapbūvētajām zemes vienībām un zemes 
izmantošanu zemes reformas pabeigšanai” pielikuma sarakstā Nr.14 
Maltas pagastā”. 
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Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
grozījumiem Rēzeknes novada domes 2009.gada 
29.decembra lēmuma „Par Rēzeknes novada pašvaldībai 
piekrītošajām apbūvētām un neapbūvētām zemes vienībām, 
valstij piekritīgajām apbūvētajām un neapbūvētajām zemes 
vienībām un zemes izmantošanu zemes reformas 
pabeigšanai” pielikuma sarakstā Nr.14 Maltas pagastā”". 

 
20.§ 

Par grozījumiem Ozolaines pagasta padomes 2007.gada 17. janvāra lēmumā „Par zemes 
pastāvīgā lietotāja pastāvīgas lietošanas tiesību izbeigšanas” 

Ziņo Marta Vizule: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 
sēdē par grozījumiem Ozolaines pagasta padomes 2007.gada 17. 
janvāra lēmumā „Par zemes pastāvīgā lietotāja pastāvīgas lietošanas 
tiesību izbeigšanas”. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Cik ilgi var grozīt pagasta padomju lēmumus? 

Izsaka viedokli Marta 
Vizule: 

Var grozīt, jo šajos lēmumos ir nepilnības. Lēmumi tika izstrādāti 
atbilstoši tā laika normatīvajiem pamatojumiem. 

Izsaka viedokli Jānis 
Troška: 

Rēzeknes novada pašvaldība ir tiesību un saistību pārņēmēja, tāpēc 
lēmumus grozīt ir tiesisks pamatojums. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Kā var grozīt to, kā vairs nav. 

Izsaka viedokli Marta 
Vizule: 

Tiek grozīts, tas, kas ir. Ir Ozolaines pagasts, ir zemes vienības. Nav 
bijis noteikts tikai šis pamatojums. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
grozījumiem Ozolaines pagasta padomes 2007.gada 17. 
janvāra lēmumā „Par zemes pastāvīgā lietotāja pastāvīgas 
lietošanas tiesību izbeigšanas”". 

21.§ 
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Par Kaunatas apvienības pārvaldes nekustamā īpašuma atsavināšanas rezultātā iegūto 
līdzekļu izmantošanu 

Ziņo Sergejs 
Bašmakovs: 

Izskatot Kaunatas apvienības pārvaldes 2023.gada 8.septembra 
iesniegumu, lūdzu izskatīt un atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu par 
Kaunatas apvienības pārvaldes nekustamā īpašuma atsavināšanas 
rezultātā iegūto līdzekļu izmantošanu. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Šī summa ir nepieciešama pieciem pagastiem? 

Izsaka viedokli 
Sergejs Bašmakovs: 

Jā, siltumskaitītāju uzlikšanai. Bija iepirkums un summa ir zināma. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Vai ir bijusi aptauja par summām skolēnu pieturvietas uzstādīšanai 
Mākoņkalna pagastā? 

Izsaka viedokli 
Sergejs Bašmakovs: 

Jā. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Tā būs tikai pietura vai arī vēl labiekārtota zeme. 

Izsaka viedokli 
Sergejs Bašmakovs: 

Ir paredzēts bruģēts laukums zem pieturas. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Pietura paredzēta ar jumtu? 

Izsaka viedokli 
Sergejs Bašmakovs: 

Jā. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Šis jautājums bija aktuāls jau 5 gadus. Ziemā, skolēniem gaidot 
autobusu, tā ir svarīga lieta. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par Kaunatas apvienības pārvaldes 
nekustamā īpašuma atsavināšanas rezultātā iegūto līdzekļu 
izmantošanu". 

 
22.§ 

Par Viļānu apvienības pārvaldes atsavināšanas rezultātā iegūto līdzekļu izmantošanu 
Ziņo Ivars Ikaunieks: Izskatot Viļānu apvienības pārvaldes 2023.gada 6.septembra 

iesniegumiem, lūdzu izskatīt un atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu 
par Viļānu apvienības pārvaldes atsavināšanas rezultātā iegūto 
līdzekļu izmantošanu. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Vai priekšā ir paredzēts laukums ar šķembām? 

Izsaka viedokli Ivars 
Ikaunieks: 

Jā, tur, kur ir pašvaldības zeme. 
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Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Asfaltēšana paredzēta uz nākamo gadu? 

Izsaka viedokli Ivars 
Ikaunieks: 

Jā, bet jāsakārto īpašumtiesību jautājums, jo daļa gar kapsētu pieder 
Latvijas valsts ceļiem. 

Izsaka viedokli Rita 
Tērauda: 

Kādas ir ūdens ieguves iespējas kapsētā? 

Izsaka viedokli Ivars 
Ikaunieks: 

Ir jārisina arī šis jautājums. Būtu jādomā arī par jauna urbuma 
izveidošanu, jo kapsētā ūdens trūkst. Paralēli jārisina arī elektrības 
jautājums, jo ūdens ņemšanai no urbuma ir nepieciešams sūknis. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Kad ir plānots tikt galā ar kapu darbiem? 

Izsaka viedokli Ivars 
Ikaunieks: 

Šogad. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par Viļānu apvienības pārvaldes 
atsavināšanas rezultātā iegūto līdzekļu izmantošanu". 

 
 
 

 
Sēde slēgta plkst. 10:05 
 
 
Sēdes vadītājs, 
komitejas priekšsēdētājs:                                                                                Georgijs Jevsikovs 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokoliste:          Natālija Zvīdriņa 

 


